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Referat fra Ældre- og handicaprådets møde den 24. oktober 
2006

Sted : Nordhøj 4, mødelokale 5
Tidspunkt: Kl. 10.00 -  11.45

Til stede : Lise Lotte Due
Aage Johannisson 
Bent Skov Jensen 
Inge Christensen 
Annett Hjulgaard 
Else Flensted
Gerda Timm Handicaprådet
Suppleant: Mona Jørgensen (Suppleant Handicaprådet)

Afbud fra : Randi M.L. Jensen

Dagsorden :
1. Godkendelse af referat fra september mødet.
2. Informationer ved formanden.
3. Referat fra møde med Sammenlægningsældrerådet.
4. Kulturuger 2006.
5. Oplæg til Orienteringsmøde med ældre- og

handicaporganisationerne d. 14. november 2006.
6. Problemer vedr. Skibbys veje og fortove.
7. Planlægning af december møde.
8. Nyt fra Amtsældrerådet v/Aage Johannisson.
9. Nyt fra kassereren.

10. Evt.

1. Godkendelse af referat fra september mødet.

Referat godkendt.

2. Informationer ved formanden.

Fra Ældreservice er modtaget brev vedr. ændring afbetaling af 
servicepakken.
Er udsendt til alle beboere på Nordvænget 19 og Nordhøj 4.

Fra Ældreservice (Jette Scheel) modtog Rådets formand mail vedr. 
arbejdsnedlæggelse af FOA's personale i hjemmeplejen.
Der blev etableret nødberedskab i dagene.
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I referat fra Teknik- og miljøudvalgets møde i oktober er nævnt ansøgning 
om penge til renovering af Skibbys fortove.
Budgettet rækker ikke til alle fortove.
Vil blive medtaget i udvalgets mærkesager.

3. Referat fra møde med Sammenlægningsældrerådet.

Der er modtaget referat fra rådets møde i oktober, der foregik i Slangerup, 
hvor kommende chef for ældreområdet Bjarne Jensen deltog.

Der blev valgt medlemmer til Klagerådet samt medlemmer der skal følge op 
på de forskellige udvalg.
Fra 1.1.2007 forventes alle rådsmøderne afholdt i Skibby, da ældreområdet 
administrativt placeres i Skibby kommune

4. Kulturuger 2006.

Der har (naturligvis) været forskellige meninger om arrangementet med Erik 
Grib, men de fleste har været positive.
Rådets medlemmer synes alle, det var godt arrangeret.

Det økonomiske ventes klar til næste møde.

5. Oplæg til Orienteringsmøde med ældre- og
handicaporganisationerne d. 14. november 2006.

Mødet flyttet fra 30. oktober til 14. november for at kunne få deltagelse af 
Jette Søe, og dermed mulighed for at få besvaret flest af de stillede 
spørgsmål.

Pensionisternes Motionsforening, Ældre Sagen, Ældre- og handicaprådet 
samt Brugerrådet har stillet spørgsmål, de ønsker behandlet på mødet.
Disse er videregivet til henholdsvis Jette Scheel (Ældrechef) og Jette Søe 
(Socialchef).
Pensionisternes Motionsforening har desuden skrevet til 
Sammenlægningsudvalget i Ny Frederikssund Kommune om muligheden for 
fortsættelse af tilskud til træning.

Jette Scheel vil skriftligt svare på de spørgsmål, der kommer til at høre under 
hendes regi, og Jette Søe vil deltage i mødet og svare på de øvrige 
spørgsmål.

6. Problemer vedr. Skibbys veje og fortove.

Der er etableret opkørsler i Bymidten samt på Damgårdsvej og 
Nordmandsvej.
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Der skrives til Teknisk forvaltning, at det er blevet bedre for handicappede at 
færdes, men Rådet glæder sig til der bevilliges penge til alle fortove og 
bedre / mere jævne nedkørsler.

7. Planlægning af december møde.

Der blev talt om forskellige muligheder for at afslutte rådsmedlemmemes 
samarbejde i nuværende Skibby kommune på en lidt mere selskabelig form 
end rådsmøderne har været afholdt.

Formanden undersøger muligheder og priser, og der sendes besked til 
medlemmerne.

Mødet starter med rådsmøde på Nordhøj d. 12. december kl. 16.00

8. Nyt fra Amtsældrerådet v/ Aage Johannisson.

Sidste møde afholdt 16. oktober 2006, hvor der bl.a. var talt om budgetter i 
de forskellige kommuner og forskel i tilskud til de nye ældreråd.

Fra Sammenslutningen af ældreråd i Danmark (nu : Danske Ældreråd) var 
blevet fortalt om deres nyhedsbreve, men at der mangler yderligere 
synlighed om sammenslutningen.

Der var foreslået, der fremover afholdes møder mellem regionsældreråd og 
de nye sammenlægningsældreråd.

D. 15. november afholdes afsluttende møde, hvor suppleanter kan deltage. 
Kirsten Felt og Hardy Hansen deltager.

9. Nyt fra kassereren.

Regnskabet gennemgået. Regnskab for ”Den grønne folder” er nu færdigt, 
der blev en ekstra betaling for porto til Ældre- og handicaprådet

Der mangler nogle fakturaer før årsafslutning,
Ældreservice rykkes for bl.a. faktura for traktement ved skovturen for ikke 
mobile ældre og handicappede.

10. Evt.

Behandlet under de andre pkt.

11. Næste møde.
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Tirsdag d. 14. november 2006 kl. 10.00 Fællesmøde , Nordhøj 
4,mødelokale 5

21. november - kl. 10.00 Rådsmøde, 
d. 12. december - kl. 16.00 Rådsmøde , -

derefter: Afslutning.


